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Abstract (en)
Improved process for obtaining copper wire starting from scrap, comprising the following stages: (1) the charging of the raw material into a refining
furnace, melting the said charge and refining the copper, (2) the casting of the refined copper on a continuous-casting mould, obtaining the small
billet of solidified copper, (3) the introduction of this billet into a preparation unit, (4) the subsequent hot and continuous rolling of the billet, obtaining
a wire of indefinite length, (5) the subjection of the wire to a cleaning and cooling operation, and (6) the subsequent coiling of the wire of indefinite
length, forming the packet of suitable weight. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé perfectionné pour obtenir du fil de cuivre en partant de ferraille, comprenant les étapes suivantes: (1) charger la matière première dans
un four de raffinage en fondant ladite charge et en opérant le raffinage du cuivre, (2) réaliser la coulée du cuivre raffiné sur un moule de coulée
continue en obtenant la petite billette en cuivre solidifiée, (3) introduire cette billette dans une unité de préparation, (4) procéder au laminage à
chaud et continu de la billette en obtenant un fil à longueur indéfinie, (5) soumettre le fil à une opération de nettoyage et de refroidissement et (6)
procéder au bobinage du fil à longueur indéfinie en formant le paquet à poids convenable.
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